
COMUNICAT 

 

În urmă cu câteva zile, în mass-media locală a apărut o ştire ce se 
dorea senzaţională; trei doamne, de profesie medici, izolate în secţia de 
boli infecţioase a Spitalului Judeţean de Urgență Tg-Jiu, fiind sub 
tratament medical pentru o afecţiune cu potenţial endemoepidemic, au 
părăsit secţia fără aprobarea medicului de gardă plecând acasă. 

 Imediat, ştirea s-a răspândit pe reţelele de socializare declanşând un 
adevărat „tsunami” local cu luări de poziţie care mai de care mai 
„informate”, (fiecare ştia că....) mai„personale”, unele proferând acuzaţii 
incalificabile la adresa întregului corp medical, evitând însă, cu 
„măiestria” delatorului ordinar, să nominalizeze medici care să le fi 
pricinuit neplăceri, altele încercând să apere demnitatea şi prestigiul 
medicilor, fără prea mare succes. 

În acest context, marcat de acuze grave dar nesusţinute de dovezi la 
adesa corpului medical, Colegiul Medicilor din Judeţul Gorj din cadrul 
Colegiului Medicilor din România emite următorul comunicat de presă: 

Aducem pe această cale la cunoştinţa locuitorilor judeţului Gorj şi 
din toată ţara că cei trei medici, despre care se spune că ar fi părăsit 
secţia de boli infecţioase a Spitalului Judeţean de Urgență Tg-Jiu  fiind în 
izolare din motivde medicale, nu se fac vinovaţi de încălcarea 
prevederilor Codului Deontologic al Profesiei Medicale, deci orice 
intervenţie a organelor de conducere ale Colegiului pe această temă nu 
are obiect. 

Colegiul Medicilor din Judeţul Gorj al CMR regretă profund apariţia 
în mass-media a acestui subiect ce aduce în prim plan (probabil din  
considerente de marketing) profesia celor trei doamne. 

Colegiul Judeţean al CMR nu poate fi de acord cu atacul lansat pe 
reţelele de socializare împotriva medicilor din judeţul Gorj, atac declanşat 
de către mass-media (ne place să credem involuntar) şi solicită insistent 
presei ca, în măsura în care acest lucru nu este necesar şi nu are legătură 
cu nereguli profesionale, să evite implicarea profesiei medicale în 



scandaluri, oricum ipotetice până la certificarea lor de către instituţiile 
abilitate. 

Suntem convinşi că pe viitor ne vom putea bucura de sprijinul 
talentaţilor jurnalişti gorjeni, pentru a ţine piept asaltului deşănţat al 
celor rău-voitori, că îi vom avea alături de noi în bătălia extrem de grea cu 
bolile ce ne agresează permanent, precum şi în lupta pentru dezvoltarea 
bazei materiale a instituţiilor de sănătate gorjene, în păstrarea bunului 
renume al medicilor gorjeni şi, nu în ultimul rând, în primirea în rândul          
corpului medical gorjan a generaţiilor de medici tineri. 
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